



## 非学历项目



### 汉语进修项目

#### 项目简介

汉语言进修项目由大连理工大学国际教育学院汉语培训中心负责，项目课程层次齐全，丰富多样。中心从初级、中级到高级，共设3个等级7个层次课程，包括综合、口语、听力、汉字、阅读、中国文化等汉语必修课程，以及商务汉语、HSK、书法、中国武术等选修课程。汉语进修生可一次完成某一层次的学习，也可阶梯式连续学习。本着以人为本的教学理念，中心科学合理安排语言类课程及文化类课程，并全部采用15人左右的小班授课方式，精讲多练，求实灵活。另外，国际教育学院为丰富汉语进修生的学习和生活，开展多样的语言文化实践活动，如汉语演讲比赛、国际文化节、新年联欢会、文化考察等。

#### 课程设置

汉语课程	初级	综合（精读及语法）、听力、口语、读写
	中级	综合（精读及语法）、听力、口语、读写（阅读/写作）
	高级	综合（精读及语法）、听力、口语、阅读、写作、中国文化
选修课程	商务汉语、语法讲练、HSK辅导、中国文学赏析、太极拳、太极扇、书法、国画、剪纸、有趣的汉字等	

#### 授课方式

- 层级教学：按学生汉语水平分为七个层次教学
- 小班授课：初级班：10-15人 中高级班：15-20人
- 授课时间：星期一至星期五

#### 实践活动

- 语言实践：国际学生汉语演讲比赛、汉语才艺晚会、年级特色语言实践活动
- 文化实践：地域文化考察（春/秋）、校园嘉年华（春）、运动会（春）、国际文化节（秋），学生社团活动等
- 特色文化之旅：中国旅游考察活动（学期结束后第一周，学院组织，自愿参加，费用自理）

#### 奖学金

学院设立DUT汉语进修生奖学金，以鼓励优秀自费汉语进修生

#### 开学时间

- 春季学期：3月开学，共计16周
- 秋季学期：9月开学，共计16周

#### 费用标准（人民币）

学习时间	学费	报名费	保险费
一学期	8,500	500	300
一年	16,000	500	500

#### 申请入学时间

无汉语基础的申请者，每学期开学前15天停止申请  
有汉语基础的申请者可随时申请

#### 申请条件

非中国国籍，身体健康且年龄在18至60岁之间均可申请，且从未在华获得过学历。  
\*年龄在18周岁以下，高中毕业，在中国境内（大连市）有监护人亦可申请。

#### 申请入学方式

- 1、在我院网站进行在线申请，在线申请网址：<http://iso.dlut.edu.cn/>
- 2、在线提交护照复印件、来华签证页或签证空白页、最高学历证明和成绩单、经济担保和无犯罪证明。

# Non-degree Programs

## Chinese Language Training Programs

### Introduction

The Chinese Language Learning Programs, part of DUT's commitment to internationalization, offers diversified courses meeting different needs of all international students. Offering both language courses and culture courses centered on practical language skills and knowledge, the programs draw on the expertise of the instructors and staff. Students can choose to study for one level or to complete all the levels continuously.

Chinese courses:	Elementary	Comprehensive (intensive reading and grammar) , Listening, Speaking, Reading and Writing
	Intermediate	Comprehensive (intensive reading and grammar) , Listening, Speaking, Reading and Writing (reading/writing)
	Advanced	Comprehensive (intensive reading and grammar) , Listening, Speaking, Reading, , Writing and Chinese Culture
Selective courses:	Business Chinese, Grammar Training, HSK Counseling, Appreciation of Chinese Literature, Tai Chi, Tai Chi Fan, Calligraphy, Paper Cutting, Interesting Chinese Characters	

### Class type

- Placement teaching: students are divided into seven levels of teaching according to their Chinese levels
- Small class teaching: class size of 10-15 students in Elementary courses and 15-20 students in Intermediate and Advanced courses
- Teaching Schedule: from Monday to Friday

### Featured activities

- Language practices: international students Chinese speech contest, Chinese talent show and language practical activities with grade features.
- Cultural practices: regional cultural study (Spring/ Autumn), campus carnival (Spring), sports (Spring) , international cultural festival (Autumn), and other club activities.
- Special cultural tours: tourist exploration activities in China (the first week after the end of the semester, organized by the Institute, voluntary participation and at one's own expense).

### Scholarship

SIE offers DUT Chinese Trainee Scholarships to encourage outstanding Chinese language learners.

### Semesters Start

- Spring semester: March; 16 weeks
- Fall semester: September; 16weeks

### Fees (CNY)

Duration	Tuition	Application fee	Insurance
1 semester	8,500	500	300
1 year	16,000	500	500



### Application Time

For the applicants with zero level Chinese, the application deadline is 15 days before the new semester starts. For the applicants with Chinese knowledge, they can apply for it anytime.

### Application Qualification

The applicants must be in good health and aged between 18 and 60. The applicants never got any diploma in China before.

### Application Procedure

1. Submit the online application at <http://iso.dlut.edu.cn/>
2. Submit the passport copy, the last Chinese visa page or blank visa page copy, the highest diploma copy and its transcript copy, financial certification and certificate of No-Criminal conviction.



## 院系交流访问生项目

### 项目简介

国际教育学院积极鼓励各学部、学院的研究生导师自行招收短期国际交流访问生。相关导师需向我院提出申请并提交所需材料，国际教育学院会为审核通过的学生办理入学手续（录取通知书和JW202表），学生报到注册后享受国际学生待遇，日常管理事宜由国际教育学院负责，课程、研修等事宜由导师负责。根据我国相关法律规定，来华学习的国际学生需持学习签证入境，所需材料多，办理周期长，建议导师在学生入境前2-3个月提出申请。

### 申请条件

- 1. 非中国籍公民，身体健康
- 2. 必须由我校研究生导师提出申请，不接受学生的个人申请

### 申请材料及流程

1. 导师提出申请，提交常规材料：
  - (1) 国际学生短期访问交流申请表（学生填写）
  - (2) 国际学生短期访问交流审批表（导师签字，院系领导签字盖章）
  - (3) 学生交流学习期间的行程表
  - (4) 学生的护照首页复印件

申请来华短期访问的学生需向中国驻外大使馆或领事馆确认获得X签证（学习签证）是否需要JW202表（外国留学人员来华签证申请表），如不需要此表，则仅需提供以上常规材料；否则，办理JW202表还需提供以下补充材料：

- (1) 学生最高学历证明和成绩单（英文版或中文版）
- (2) 曾经来华签证页、出境章页复印件
- (3) 空白签证页
- (4) 经济担保
- (5) 无犯罪证明

纸质版材料交至国际教育学院招生办公室（管理与经济学部大楼D区116室）

2. 我院审查学生材料后，为学生办理入学手续（办理JW202表时间为15个工作日左右）
3. 导师提供邮寄地址、电话及收件人信息，我院负责邮寄。学生自行办理学习签证。
4. 学生入境后需到国际教育学院完成报到手续，办理缴费、入住等事宜。

### 收费情况

针对导师自行招收的国际交流访问生，我院不收取任何的学费，仅收取注册费、保险费，如需入住博留公寓，学生需缴纳住宿费。具体费用如下：

1. 注册费：400元（三个月及以下），500元（超过三个月）
2. 保险费：50元/月（两个月及以下），300元（超过两个月至一学期），500元（超过一学期至一年）
3. 住宿费：

宿舍名称	房间类型	费用/月	室内主要设施	楼内公共设施	备注
博留公寓	单人间	900元	网络、书桌、衣橱、卫生间、淋浴	厨房、洗衣机、微波炉	入住满三个月，网费自理
	双人间	600元			
	单人间	1800元			入住不满三个月，网费自理
	双人间	1200元			

联系人：张奕涵

联系电话：0411-84706048

## Visiting Student Program

### Introduction

The School of International Education (SIE) actively encourages master student supervisors from all departments and faculties to recruit short-term international exchange students. Supervisors who are related should apply through the School of International Education and submit materials as required. The School of International Education will review the application procedures and give admission letter to approving students. After registration, student will be eligible for international student treatment.

The School of International Education is responsible for daily management matters of the short-term international exchange students, while the supervisors are responsible for the issues related to course and research. According to Chinese law and regulations, international students studying in China must enter the country with a study visa. Due to long material preparation and processing period, it is strongly recommended that the supervisor should submit the application approximately 2-3 months before the study begins.

### Application Requirements

1. Non-Chinese citizen in good health condition
2. The application must be initiated by a master student supervisor of Dalian University of Technology. An application from a student will not be accepted.

### Application Materials and Procedures

1. The supervisor should submit the application with regular materials:
  - a. Application Form for Short-Term International Exchange Students (filled by the student)
  - b. Approval Form for Short-Term International Exchange Students (with signature of the supervisor as well as signature and seal of the department leader)
  - c. Schedule during the Study Period
  - d. A copy of the student's passport front page

Students applying for short-term visits to China must confirm with the Chinese Embassy or General Consulate whether JW202 form is compulsory (visa application form for foreign students). If not, only above regular materials are needed; otherwise, the student should also submit the following supplementary materials to process JW202 form:

- a. Student's highest academic qualification and transcripts (English or Chinese)
- b. One copy of previous visa page, one copy of departure stamp page
- c. One copy of a blank visa page
- d. Financial Certification
- e. Certificate of No-Criminal Conviction

Please submit all materials in print-out version to Ms. Zhang Yihan in the Admission Office, the School of International Education (Room 116, Area D, Management and Economics Building).

2. After reviewing process, our school will carry out the admission procedure (the processing period for JW202 is approximately 15 working days).
3. The supervisor should provide to our school students' name, address, and phone numbers for posting visa application materials. On receiving those materials, the students should apply for visa by themselves.
4. After entering the country, students must go to the School of International Education to complete registration procedure and carry out the payment.

### Fees

We do not charge any tuition fees for international exchange students enrolled by supervisors. However, registration and insurance fees are required. Students who decide to stay at the international student dormitory also need to pay for accommodation fee as listed below:

1. Registration fee: 400 yuan (less than three months), 500 yuan (more than three months);

2. Insurance fee: 50 yuan / month (less than two months),  
300 yuan (from two months to one semester),  
500 yuan (from one semester to one year);

3. Accommodation fee

Accommodation	Type	Rate / Month	Facilities	Public Facilities	Note
International Student Dormitory	Single Room	900	Internet Access, Desk, Wardrobe, Bathroom, Shower	Kitchen, Washing Machine, Microwave Oven	Stay for more than 3 months Internet at students' own expense
	Double Room	600			
	Single Room	1,800			Stay for less than 3 months Internet at students' own expense
	Double Room	1,200			

Contact: Ms. Zhang Yihan  
Telephone: 0411-84706048



## 短期团组项目

### 项目简介

短期项目分为学期项目、寒暑假项目和定制项目

### 学期项目

#### 1.1 HSK强化课程

课时数量: 10次课程 (20课时, 45分钟/课时)

成班人数: 10人以上

课程类型: HSK3级、4级、5级

课程时间: 2021年3月17日-4月7日

报名截止日期: 2021年3月15日

HSK3/4/5级	周三	周六	周三	周六	周三	周六	周三
	3月17日	3月20日	3月24日	3月27日	3月31日	4月3日	4月7日
8:30am-10:00am		HSK强化课程					
10:30am-12:00pm							
1:30pm-3:00pm							
3:30pm-5:00pm							

#### 课程设置

授课对象: 希望在短时间内强化HSK考试能力, 通过HSK3/4/5级的外籍人员

汉语水平: 具有相应或略低于HSK等级的汉语水平

课程内容: 听力、阅读、语法、作文专项训练, 提高HSK应试技巧, 帮助学生在心理、技巧、知识上做好充分准备

#### 学费

一人申请, 1,600元/每人, 免教材费;

两人申请, 1,200元/每人, 免教材费

#### 1.2 周末汉语进修课程

课时数量: 12次课程, (48课时, 每课时45分钟)

成班人数: 10人以上

课程类型: 初级汉语课程、商务汉语课程、读懂中国课程

报名截止时间: 2021年4月2日

课程时间: 4月10日-6月26日, 每周周六

##### A. 初级汉语课程

授课对象: 对汉语和中国文化感兴趣的外籍人员

汉语水平: 零基础或具有相当于HSK2级汉语水平

课程内容: 生活汉语、中国传统文化、大连地方文化、探访大连市区等, 帮助学生理解实际生活中汉语是如何使用的

##### B. 商务汉语课程

授课对象: 现在或将来致力于中外商务领域的外籍人员

汉语水平: 具有相当于HSK3级汉语水平

课程内容: 商务汉语、商务案例、商务礼仪等, 有助于外籍人员对华经商时了解中国人的思想、行为模式及待人待物习惯, 并进一步进行高效的交流

### C. 读懂中国课程

授课对象：对汉语和中国新闻及发展策略感兴趣的外籍人员

汉语水平：具有相当于HSK3或以上级别汉语水平

课程内容：帮助学生理解新闻报道中汉语是如何使用的，了解中国，读懂中国，走进中国。

#### 学费

一人申请，4,000元/每人，免教材费；

两人申请，3,700元/每人，免教材费；

三人以上申请，3,500元/每人，免教材费

### 寒暑假项目-汉语特训营

该项目致力于为学生营造一个沉浸式的中文语言环境，以强化学生听说综合能力，达到提升中文流利程度的目的。课程包括语法课、操练课和文化体验活动。

#### 2021年课程

特训营 A	6月28日~7月23日 4周
特训营 B	8月2日~8月27日 4周
特训营 C	6月28日~8月6日 6周
特训营 D	6月28日~8月20日 8周

#### 课程表示例

时间	周日	周一	周二	周三	周四	周五	周六
8:50am-9:50am	自由活动	语法	语法	语法	语法	周考	自由活动
10:10am-11:00am		操练1	操练1	操练1	操练1		
11:10am-12:00pm		操练2	操练2	操练2	操练2		
12:00pm-1:30pm		午休					
1:30pm-3:10pm		口语	口语	口语	复习	文化体验	
		实践	实践	实践			

#### 项目特色

口语实践课是在课堂上与口语助教用中文交流。交流的话题涵盖文化、社会现象、音乐、艺术等，通过这种方式提升跨文化交流水平。

文化体验：中国国画、中医、实验室参观、厨艺、古筝、活字印刷、剪纸、茶道、中国结、瓦当拓片、扎染手帕、面塑等。

成班人数：10人

#### 学费

特训营A和B

一人申请，4,500元/每人，免教材费；

两人申请，4,200元/每人，免教材费；

三人以上申请，4,100元/每人，免教材费

特训营C

一人申请，6,600元/每人，免教材费；

两人申请，6,300元/每人，免教材费；

三人以上申请，6,000元/每人，免教材费

特训营D:

一人申请，8,000元/每人，免教材费；

两人申请，7,800元/每人，免教材费；

三人以上申请，7,500元/每人，免教材费



### 定制项目

大连理工大学已经与30个国家和地区的217所海外知名高校、科研机构建立了长期、稳定的校际校所合作关系。因此除了长期的汉语培训项目和特训营项目以外，我们还根据合作院校的需求定制项目。以下是我们运作的的项目案例，可供参考。

#### 【美国关键语言奖学金项目】

美国关键语言奖学金(CLS)项目由美国国务院成立，美国教育部教育和文化事务局规划，自2015年以来，大连理工大学国际教育学院与美国国际教育委员会所共同执行的短期沉浸式中文强化项目。CLS项目用以支持美国学生在海外学习语言及文化，增进与中国人民的交流。项目期间包括汉语教学、中国传统体验和当代中国文化考察等活动内容。大连理工大学美国关键语言奖学金项目自开办以来，严谨的汉语教学、丰富的文化体验活动、成熟的项目组织工作赢得学生的好评，同时也成功地以汉语教学为纽带，为参加项目的美国大学生提供了客观了解真实中国的窗口。

#### 【克莱姆森夏令营】

克莱姆森夏令营项目是由大连理工大学与美国克莱姆森大学从2004年开始承办的。该项目包括汉语进修课程、文化体验以及中国企业参观。学生在圆满完成4周的跨文化学习任务时，通过考核，成功获得了6学分。

#### 【中国经济能源与环境项目】

该项目由大连理工大学与美国宾夕法尼亚州立大学于2014年到2017年共同承办的学分项目。学生通过在大连理工大学6周的学习，深入研究中国能源、环境发展政策，从而进一步了解中国的发展现状和未来趋势。

#### 【美国HBCU联盟项目】

该项目由大连理工大学和美国HBCU高校联盟于2016年承办。HBCU共有101个高校成员。2016年来自7个高校的学生参加了该项目，经过6周的专业学习，通过考核成功获得4-8学分。

#### 英文授课定制项目

我们还可以定制英文授课的学分项目，如果您想了解更多的大连理工大学专业课英文授课信息，请浏览我们的学校网页，我们衷心期待与您合作。

本科英文授课专业链接

<http://sie.dlut.edu.cn/en/Adminssions/Degree/Undergraduate/bksywszky.htm>

硕士英文授课专业链接

<http://sie.dlut.edu.cn/en/Adminssions/Degree/Postgraduates/ssysywszky.htm>

博士英文授课专业链接

[http://sie.dlut.edu.cn/en/Adminssions/Degree/Doctoral\\_students/bsysywszky.htm](http://sie.dlut.edu.cn/en/Adminssions/Degree/Doctoral_students/bsysywszky.htm)





●短期项目申请材料

1. 护照复印件
2. 年龄在18~59岁之间(含18、59岁)
3. 体检报告, 可参考国际教育学院网站《外国人体格检查表》
4. 外国留学生入学申请表(汉语进修生)
5. 对华友好, 无犯罪记录。

●短期项目报名方式

现场报名: 大连理工大学国际教育学院D116短期项目办公室  
 电话报名: 0411-84707434  
 邮箱报名: luxiaohang@dlut.edu.cn

●国际学生来校报到请准备以下文件

1. 《录取通知书》(原件及复印件)
2. 《外国留学人员来华签证申请表》(JW202)(原件及复印件)
3. 本人护照(原件及复印件, 如录取后更换过护照, 报到时请出示新护照和旧护照)及近期白底二寸照片(建议至少准备2张, 学校各部门办理手续时可能需要)
4. 未满十八岁的学生需要提供《在华监护人公证书》(来华后办理)
5. 最高学历毕业证书和学位证书(原件)
6. 体检报告(如无体检报告, 可在报道后去辽宁省出入境检验检疫局体检并取得体检报告)

注: 除以上文件外, 如果需要准备额外材料, 请注意检查入学前相关通知。



## Short-term Projects

🌿 Introduction

- Short-term project includes semester curriculum, summer and winter curriculum, customized curriculum

🌿 Semester Curriculum

● 1.1 HSK Intensive Curriculum

Session number: 10 Sessions (20 credit hours, 45mins/credit hour)

Minimum class size: 10 students

Class type: HSK3, HSK4, HSK5

Curriculum duration: March 17-April 7, 2021.

Registration deadline: March 15, 2021.

Level HSK3/4/5	Wed.	Sat.	Wed.	Sat.	Wed.	Sat.	Wed.
	Mar. 17	Mar. 20	Mar. 24	Mar. 27	Mar.31	Apr.3	Apr.7
8:30am-10:00am		HSK Intensive					
10:30am-12:00pm							
1:30pm-3:00pm							
3:30pm-5:00pm							

Curriculum Description

Teaching object: International students aim to pass HSK3/4/5.

Entry level: Equivalent to HSK2/3/4 or lower

Courses content: Listening, reading, grammar, writing, HSK test skill.

The curriculum designs for the students to pass HSK.

Tuitions (CNY)

One applicant: 1,600/person including the textbooks

Two applicants: 1,200/person including the textbooks

● 1.2 Weekend Curriculum

Number of sessions: 12 Sessions (48 credit hours, 45mins/credit hour)

Minimum class size: 10 students

Class type: Elementary Chinese, Business Chinese, Journalism in China.

Registration deadline: April 2, 2021.

Curriculum duration: Every Saturday during April 10-June 26, 2021.

A. Elementary Chinese Curriculum

Teaching object: The international students interested in Chinese language and Chinese culture.

Entry level: beginner or equivalent to HSK 2

Courses content: Daily dialogue, traditional Chinese culture, Dalian local culture, local field trip. It helps comprehend how to use Chinese in daily life.

B. Business Chinese Curriculum

Teaching object: The international students interested in business.

Entry Level: Equivalent to HSK3

Courses content: Business Chinese, business case, business etiquette, etc.

It supports to enhance inter-cultural communication by understanding the Chinese way of thinking, behavior patterns, and other customs.

### C. Journalism in China

Teaching object: The international students interested in Chinese language, journalism related to China and the development strategy of China.

Entry Level: Equivalent to HSK3 or above level.

Courses content: It is designed to improve the international students to understand newspapers and magazines in Chinese.

#### Tuitions (CNY)

One applicant: 4,000/person including the textbooks

Two applicants: 3,700/person including the textbooks

Three applicants or more: 3,500/person including the textbooks

### Summer and Winter Curriculum

#### Chinese Language Boot Camp

This program aims to enhance the language proficiency of international students enrolled at Dalian University of Technology through an intensive Chinese language immersion program. The program includes grammar, drill courses, and cultural activities.

#### 2021 Course

Session A	Jun. 28~Jul. 23 4weeks
Session B	Aug. 2~Aug. 27 4weeks
Session C	Jun. 28~Aug. 6 6weeks
Session D	Jun. 28~Aug. 20 8weeks

#### Timetable Example

Time	Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
8:50-9:50am	Free Time	Grammar	Grammar	Grammar	Grammar	Week Test	Free Time
10:10-11:00am		Drill 1	Drill 1	Drill 1	Drill 1		
11:10am-12:00pm		Drill 2	Drill 2	Drill 2	Drill 2		
12:00-1:30pm		Lunch Time					
1:30-3:10pm		Oral Practice	Oral Practice	Oral Practice	Review	Culture Experience	

#### Program Feature

It will be a unique opportunity to talk with Chinese language teaching assistants on topics concerning culture, social phenomenon, music, arts, etc. It will help to understand Chinese culture and enhance the cross-culture communication skill.

Culture Experiences: Chinese painting, Chinese remedy, lab visiting, cooking, Chinese zither, movable type printing, Chinese paper cuts, tea culture, Chinese knotting, eaves tile rubbing, tie-dyed handkerchief, dough modeling, Chinese calligraphy, etc.

#### Minimum class size: 10

#### Tuitions (CNY)

#### Session A & B:

One applicant: 4,500/person including the textbooks

Two applicants: 4,200/person including the textbooks

Three applicants or more: 4,100/person including the textbooks

#### Session C

One applicant: 6,600/person including the textbooks

Two applicants: 6,300/person including the textbooks

Three applicants or more: 6,000/person including the textbooks

#### Session D

One applicant: 8,000/person including the textbooks

Two applicants: 7,800/person including the textbooks

Three applicants or more: 7,500/person including the textbooks



### Customized Curriculum

Dalian University of Technology has signed academic agreements with more than 217 institutions of higher education and scientific research in 30 countries and regions. In addition to long-term language programs and Chinese language boot camps, we can also customize programs at the request of partners. Here are some cases for your reference.

#### 【Critical Language Scholarship Program】

The Critical Language Scholarship (CLS) Program is sponsored by the U.S. Department of State with funding provided by the U.S. Government and administered by the American Council for International Education. Dalian University of Technology has been one of this program's host institutes since 2015. CLS Program is an intensive overseas language and cultural immersion program for American students enrolled at U.S. colleges and universities. The program includes intensive language instruction and structured cultural enrichment experiences designed to promote rapid language improvement.

#### 【Clemson Summer Program】

The summer program has been operated by Dalian University of Technology and Clemson University annually since 2004. The program encompasses Chinese language course, cultural experience activities and visiting of Chinese business setting. Students gain six credits upon completing the 4-week program.

#### 【Chinese Economy Energy & Environment Program】

The program hosted by Penn State University and Dalian University of Technology from 2014 to 2017. It was a 6-week credit-transferring program focusing on energy, environmental policy and business in China. Students attained 4-8 credits upon completing the program.

#### 【Historically Black Colleges and Universities Program】

This program was hosted by Dalian University of Technology and HBCU in 2016. There are 101 HBCUs in the United States, including public and private institutions. The students from 7 universities of HBCU attended the program. It was a 6-week credit-transferring program. Students obtained 4-8 credits after the 6-week program.

#### More Information about DUT English-taught Degree Program

We can also arrange customized intensive curricular programs in English for undergraduates, master and PhD students. If you are interested in some majors on the website, we would like to arrange a special program for you. We are looking forward to customizing your preferred curricular program.

Undergraduate English-taught program: <http://sie.dlut.edu.cn/en/Adminssions/Degree/Undergraduate/bksywszky.htm>

Master English-taught program: <http://sie.dlut.edu.cn/en/Adminssions/Degree/Postgraduates/ssyjsywszky.htm>

PhD English-taught program:

[http://sie.dlut.edu.cn/en/Adminssions/Degree/Doctoral\\_students/bsyjsywszky.htm](http://sie.dlut.edu.cn/en/Adminssions/Degree/Doctoral_students/bsyjsywszky.htm)

#### Short-term project application documents

1. Photocopy of the passport
2. Between 18 and 59 years of age (inclusive).
3. Foreigner physical examination form
4. Application Form for International Students (Chinese language student)
5. Friendly to China without criminal record

#### Short-term Project Application

Address: Office D116, Short-term project office, School of International Education, Dalian University of Technology.

Tel: 0411-84707434

Email: luxiaohang@dlut.edu.cn

#### Pre-Arrival

Before arriving at the university, please prepare the following documents:

1. Admission notice (original and photocopy)
2. Visa application for study in China (JW202) (original and photocopy)
3. Passport (original and photocopy). If passport has been renewed after application, be prepared to show both the old and new passport upon registration at Dalian University of Technology. It is recommended to bring 2 recently taken passport photos (2 inches, with a white background), which may be required for school administrative formalities.
4. Students under 18 years old should provide a "China Guardian Certificate" (to be obtained once in China). Chinese name of the certificate is "在华监护人公证书".
5. Highest diploma and degree certificate (original copy)
6. Foreigner physical examination form. For students who have not completed the examination form, they can go to the Liaoning Entry-Exit Inspection and Quarantine Bureau to complete the examination. Refer to the physical examination authentication section.

Note: In addition to the above documents, additional materials may be required, refer to relevant notices received before entering the university.